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Άρης Σερβετάλης – «Άμυνά μου είναι η 
εξομολόγηση»
/ Επιστήμες, Τέχνες & Πολιτισμός / Θέατρο, Κινηματογράφος, Ντοκυμανταίρ, TV και Διαδίκτυο

Ο Αρης Σερβετάλης μίλησε για τον ρόλο του αγίου Νεκταρίου που ερμηνεύει στην 
ταινία «Ο άνθρωπος του Θεού», σε συνέντευξη που έδωσε στο «Enjoy» της 
«κυριακάτικης δημοκρατίας». Οι κριτικοί γράφουν ότι φεύγοντας από την ταινία 
δεν ξέρεις αν πρέπει να κλάψεις, να προσευχηθείς ή να κάνεις τον σταυρό σου, ενώ 
μέχρι στιγμής περισσότεροι από 180.000 θεατές έχουν δει την ταινία.
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Πώς έγινε, όμως, η επιλογή της σκηνοθέτριας Γελένα Πόποβιτς για τον ρόλο του 
αγίου Νεκταρίου στο πρόσωπο του Αρη Σερβετάλη; Ο σημαντικός ηθοποιός 
ανέφερε: «Δεν ξέρω τι είδε η Γελένα σε εμένα και αποφάσισε να κάνω εγώ τον 
ρόλο του αγίου Νεκταρίου. Στην αρχή με είχε προσεγγίσει για κάποιον άλλο ρόλο. 
Εγώ απλά ήθελα να παίξω στην ταινία και ήμουν διαθέσιμος. Υστερα από μία 
εβδομάδα με πήρε τηλέφωνο και μου είπε ότι ήθελε να παίξω τον άγιο Νεκτάριο. 
Στην αρχή δίστασα, δεν ήξερα αν μπορώ να το κάνω αυτό. Ηθελα να μου δείξει, να 
καταλάβω αν μπορώ να το πραγματοποιήσω. Ηρθαν έτσι τα πράγματα για να μπω 
σε αυτή τη διαδικασία να γνωρίσω τον άγιο Νεκτάριο».

Οπως εξήγησε, πριν πει το «ναι» πήρε την ευλογία του πνευματικού του και 
δέχτηκε τον ρόλο: «Ο πνευματικός μου είπε “περίμενε να μας δείξει ο άγιος…” 
Χωρίς την ευλογία του πνευματικού μου δεν θα την έκανα την ταινία. Επομένως 
ήταν για μένα ήταν ένα σημάδι το “ναι” του πνευματικού μου. Εφόσον πήρα την 
ευχή του και την ευλογία του, είπα το ναι και μπήκα στη διαδικασία».
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